
Farm Practices Protection Fee Regulation

Regulation 90/94
Registered May 6, 1994

Definition

1 In this regulation, "**Act**" means *The Farm Practices Protection Act*.

Application fee

2(1) An application fee of \$50.00 is payable by any person who makes an application to the board under subsection 9(1) of the Act.

2(2) The application fee is to be refunded to the applicant if the board makes an order under clause 12(1)(b) of the Act against the owner or operator of the agricultural operation in respect of which the application was made.

Application fee for review of order

3(1) An application fee of \$50.00 is payable by any person who makes an application to the board under subsection 13.1(1) of the Act.

M.R. 119/2002

**Règlement sur les droits payables à l'égard des
requêtes**

Règlement 90/94
Date d'enregistrement : le 6 mai 1994

Définition

1 Dans le présent règlement, « **Loi** » s'entend de la *Loi sur la protection des pratiques agricoles*.

Droit

2(1) Toute personne qui présente une requête à la Commission en application du paragraphe 9(1) de la *sLoi* est tenue de payer un droit de 50 \$.

2(2) Le droit est remboursé au requérant si la Commission rend l'ordonnance visée à l'alinéa 12(1)b) de la *Loi* à l'encontre du propriétaire ou de l'exploitant de l'exploitation agricole faisant l'objet de la requête.

Droit pour la requête de révision d'ordonnance

3(1) Toute personne qui présente une requête à la Commission en application du paragraphe 13.1(1) de la *Loi* est tenue de payer un droit de 50 \$.

R.M. 119/2002

All persons making use of this consolidation are reminded that it has no legislative sanction. Amendments have been inserted into the base regulation for convenience of reference only. The original regulation should be consulted for purposes of interpreting and applying the law. Only amending regulations which have come into force are consolidated. This regulation consolidates the following amendments: 119/2002.

Veillez noter que la présente codification n'a pas été sanctionnée par le législateur. Les modifications ont été apportées au règlement de base dans le seul but d'en faciliter la consultation. Le lecteur est prié de se reporter au règlement original pour toute question d'interprétation ou d'application de la loi. La codification ne contient que les règlements modificatifs qui sont entrés en vigueur. Le présent règlement regroupe les modifications suivantes : 119/2002.

3(2) The application fee is to be refunded to the applicant if the board reviews the order in respect of which the application is made and changes, revokes or replaces it.

M.R. 119/2002

3(2) Le droit est remboursé au requérant si la Commission revoit l'ordonnance faisant l'objet de la requête et la modifie, la révoque ou la remplace.

R.M. 119/2002